

ANNOUNCEMENT	BEKANNTMACHUNG
of	der
Schelhammer Capital Bank AG	Schelhammer Capital Bank AG
according to section 12 of the terms and conditions	gemäß Paragraph 12 der Emissionsbedingungen
regarding	betreffend
CB Altamar Secondaries IX Linked Note	CB Altamar Secondaries IX Linked Note

The Issuer announces the following decision taken by the Underlying of CB Altamar Secondaries IX Linked Note (ISIN AT000B110184) as communicated by its Manager:

“We hereby confirm that, in accordance with the provisions of the Management Regulations of Altamar Global Secondaries IX, FCR (the “Fund”), the Fund’s Supervisory Committee, at the initiative of the Management Company approved the extension of the Fund’s duration on July 15, 2026, for an additional one-year period (until August 4, 2027).”

The Management Company has duly communicated this decision to the Spanish Securities Authority CNMV.

Schelhammer Capital Bank AG
Graz, am 30.07.2026

Der Emittent gibt den folgenden Beschluss des Basiswerts der „CB Altamar Secondaries IX Linked Note“ (ISIN AT000B110184) bekannt, wie von dessen Verwaltungsgesellschaft mitgeteilt:

„Wir bestätigen hiermit, dass das Supervisory Committee des Fonds gemäß den Bestimmungen der Management Regulations von Altamar Global Secondaries IX, FCR (der „Fonds“) auf Initiative der Verwaltungsgesellschaft am 15. Juli 2026 die Verlängerung der Laufzeit des Fonds um ein weiteres Jahr (bis zum 4. August 2027) genehmigt hat.“

Die Verwaltungsgesellschaft hat diese Entscheidung ordnungsgemäß der spanischen Wertpapieraufsichtsbehörde CNMV mitgeteilt.

Schelhammer Capital Bank AG
Graz, am 30.07.2026